



# ELLINGSRUD VELFORENING

Stiftet 23. april 2001

## Protokoll fra styremøtet 26.09.24

Til stede: Amina, Ane Erika, Mariam, Hanan, Ida

Fra mentorgruppa: Astrid og Bjørn

Kasserer: Moorthy

### 50/24 Godkjenning av protokoll

- Protokoll godkjent

### 51/24 Økonomi

- Saldo på konto 221 907 kr
- Det har blitt foreslått at leder og kasserer skal få høyere honorar, men vi kan ikke diskutere dette før vi har fått konkrete tall.
- Til neste gang: Hva er honorarene nå? Hvor mye ønsker leder og kasserer å øke honorarene? Amina henter inn tallene.

### 52/24 Nærmiljøkonferansen

- Tema: **HVA SKJER MED NÆRSENTERET VÅRT?**
- Vi fastsetter dato: **11. november kl 17-20**

#### Program:

- innledning fra Obos og arkitekter om planene for et nabolagshus
- Bydel Alna oppsummerer forslagene fra [alnainvolverer.no](http://alnainvolverer.no)
- Evt. en workshop drevet av Obos
- Middag fra Mariholtet
- Konferansier: Ida
  
- Vi har tidligere snakket om å spørre Arya om å holde foredrag, men vi dropper det denne gangen. Vi blir enige om å ha et eget møte med Arya der vi kan snakke om hva bydelen gjør mtp ungdommen.
- Ida holder kontakten med Mariholtet og avklarer pris for middag til 100 stk

**Plakater**

- Ida lager plakater. Frist for FERDIG plakat er 31.okt.
- Inviterte: de fra alna involverer + innbyggerne. Astrid lager en mailliste.
- Vi fordeler utdeling av plakater: Hanan: Skansen, Astrid og Bjørn: Frydenlund, Ida: Fjellstad, Mariam og Amina: Karilia og Harald Solbergsvei, Ane Erika: Edward Munchs vei
- Atefe og Lars: områder?
- Amina: styrene i borettslagene og skolene
- Amina lager Facebook event
- Bjørn lager presemelding

**Lokale**

- Obos har foreslått å ha konferansen i det store tomme lokalet (gamle trafikkskolen). Noe må gjøres med lokalet før det er brukbart. Ida har kontaktet Obos for å avklare hvem som skal gjøre den midlertidige oppussingen.
- Foreløpig kan vi vaske lokale og kanskje male?
- Kl 11 på mandag 30.09 møtes Ida, Ane Erika, Hanan, Lars, Bjørn og Astrid og tar en vask av lokalet
- Vi ønsker også å være utendørs på senteret, så det ikke blir noen begrensning på deltakere. Dette er jo informasjon som kan interessere alle beboerne (også de som tilfeldigvis går forbi)
- Kan vi ha utendørs prosjektor? Vi må få tak i et lerret. Kan Obos hjelpe oss med livestream av konferansen? Ida hører med Obos. Hva annet kan Obos sponse med?
- Ellers har vi dørene til alle lokalene åpne så man kan varme seg og gå inn å se
- Vi serverer varm drikke utenfor Frivillig. Ane Erika er ansvarlig.
- Opprigg fra kl 16. Vi håper Lars kan være med.
- Ida har allerede spurt Tveten gård om å låne partytelt, men ikke fått svar. Purre på dette.

**Videre planlegging med Obos**

- Neste møte som er satt opp med Obos er 9.okt 15-16.30, på Ombruket
- Møte nr 2 med Obos er 17 kl 10- 11.30. Her skal Pådriv levere en samarbeidsavtale mellom partene som er med i utviklingen av senteret

**53/24 Lavvoprosjektet på Bakås skole:**

- Stemme for å støtte: alle er enige
- Beløp: 5000,-

## 54/24 Hjemmeside

- Alle godkjenner utkjøp av domene til hjemmesiden til 11\$ i måneden. Ida holder i dette.

## 55/24 Annet

- Hanan begynner å ordne med premier til julegrantenningen
- Dato for julegrantenningen: fredag 29. november kl 17.
- Ida: Spørre kommunen om infoskjerm til Tbanen

**Neste styremøte: 17. okt. kl 18.**